
Grundejerforeningen Næsby Strand 

Rolandsparken. 

Referat fra generalforsamlingen lørdag den 

7. august 2021. 

Tilmeldte til spisning 47. 

Formanden bød velkommen og bestyrelsen blev 

præsenteret. 

1: Valg af dirigent: Rita Hardenberg blev valgt. 

2: Valg af stemmetællere: Joan Truelsegaard og Morten  

Poulsen blev valgt. 

3: Formandens beretning.  

Der har været nogle uheldige episoder, hvor nogle 

grundejere har generet et bestyrelsesmedlem. 

Håber ikke at det gentager sig. 

 Fældning af popler på friarealet. 

Kontingent, der er stadig nogle grundejere som 

ikke har betalt kontingent for 2021.   

Hermodsvej 9 mente man skulle sende et 

anbefalet brev, og hvis der stadig ikke blev betalt, 

skulle det sendes til inkasso. 



Hastigheden er stadig for høj både på Rolandsvej 

og på stikvejene. 

Der henstilles til, at der ikke slås græs mellem 

klokken 12 og 14. 

Beretningen blev godkendt. 

4: Fremlæggelse af regnskabet. 

 Der har ikke været megen aktivitet i 2019 og 2020. 

 Hermodsvej 23, flot regnskab. 

Formanden: Alt for 2019 og 2020 er kommet ind. 

Hermodsvej 9, Man skulle lave en velkomstpakke 

til nye beboer. 

Regnskab 2020: Der er konsulent på, som 

undersøger hvordan udgifterne til drænrør kan 

fordeles mellem landmændene og grundejerne. 

Manglende indbetalt kontingent for 2019 og 2020 

er indbetalt i 2021.  

Hermodsvej 23: Mener der skal skrives noter til 

regnskabet. 

Godt regnskab. 

Regnskabet blev godkendt med 32 for 2 imod og 1 

blank. 



5. Indkomne forslag: 

 Flisning genoptages ? 

 Det blev vedtaget med 17 for og 14 imod. 

Det blev vedtaget at flise hvert 3. år, med start i 

2024. 

Hermodsvej 22 og 28: Skal der ændres i 

ordensregelmenget ? 

Forslaget blev nedstemt. 

Hermodsvej 2 og 9: 2 bump på Rolandsvej. 

Imod 16, for 15. Nedstemt. 

Hermodsvej 6: Vilde blomster på venstre side af 

Rolandsvej. Gohs undersøger hvordan det skal 

gøres. 

Hermodsvej 9: Mere information hvad der sker i 

bestyrelsen. Man kan lægge det på hjemmesiden. 

Man skal lægge det på en facebook gruppe. 

 

Linda Simonsen. Der arbejdes med en Facebook 

gruppe. 

Fortunavej 7: 2 vejbump på hver stikvej. 

For 19 og imod 8. 



Vedtaget. Man hyrer en til at udføre dette. 

Pomonavej 23: Skilte på vores skraldespande om 

at hundeluftere må benytte dem. 

Nedstemt. 

Pomonavej 23: Man laver et nyt forslag om at man 

ikke må larme mellem klokken 12 og 14. 

 

6: Valg af bestyrelse: 

 Bjarne Hansen valgt. 

 Kurt Jensen ønsker ikke genvalg. 

 Morten Poulsen valgt. 

 Arne Nielsen ønsker ikke genvalg. 

 James Jensen valgt. 

Valg af suppleanter: 

 Grethe Adolfsen ønsker ikke genvalg. 

 Rene Brandt valgt. 

 Kurt Hansen valgt. 

Valg af bilagskontrollører: 

 Bjarne Wielandt valgt. 

 Kirsten Bentzen valgt.  



 

Eventuelt: 

Affald:  

Refa kommer med forslag, 9 stk. containere på 

affaldsøer, eller ved hver grund. 

På egen grund bliver det dobbelt så dyrt. 

 

Pomonavej 39: Mette Andersen, er i 

Fibernetrepræsentantskabet, så hvis der er 

spørgsmål kan man skrive til: 

Ole. Mette.Andersen@Gmail.com. 

Freddy passer og plejer badebroen om vinteren, 

han fik vin som tak. 

Arne Nielsen fik en kurv som tak. 

Kurt Jensen fik en kurv som tak. 



Gunnar Olsen fik vin som tak for stor indsats på 

vejområdet. 

Rita fik vin for god indsats som ordstyrer. 

Formanden takkede for god ro og orden. 

Så var der smørrebrød. 

Med venlig hilsen Kurt Jensen. 

 


